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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH –“S obzirom na porast maloljetničke delinkvencije 

koja rezultira svirepim ubistvima, od kojih niko nije pošteđen, postavljam poslaničko pitanje: 

Šta će Vijeće ministara BiH preduzeti da se suzbije ovaj fenomen?” 
 


